
انتخابــات فدراســیون ســوارکاری از آن 
دســت مســائلی اســت کــه اســتخوان 
در گلــو شــده. ماجرایــی کــه از برگــزاری 
انتخابــات بــدون موافقــت وزارت ورزش 
آغــاز و ســپس بــا ابطــال آن و تعییــن چند 
بــاره زمــان تجدیــد آن ادامــه پیــدا کــرده 
اســت. وزارت ورزش بــرای ایســتادن در 
مقابــل جریانــی کــه نقش ایــن وزارتخانه 
در انتخابــات فدراســیون ها را بشــدت 
تضعیــف می کــرد، تصمیــم بــه ابطــال 
انتخابــات و تعییــن سرپرســت بــرای 
ایــن فدراســیون گرفــت. حــالا هــم در 
آخریــن اتفــاق پیــش آمــده، متحــدان 
رئیــس قبلــی کــه اکثریــت مجمــع را 
هــم تشــکیل می دهنــد، درخواســت 
برکنــاری سرپرســت منصــوب وزارت 
ورزش را بــه دلیــل تصمیمــات غیــر 

قانونــی مطــرح کرده انــد.

همــه چیــز از انتخابــات روز 21 خــرداد 
آغــاز شــد. مجمعــی کــه علی رغــم تأییــد 
وزارت ورزش و بــدون حضــور نماینــده 
ایــن وزارتخانــه برگــزار و در نهایــت 
مســعود خلیلــی بــا اقتــدار و کســب 
ــوان  ــه عن 45 رأی از 47 رأی مأخــوذه، ب
رئیــس ایــن فدراســیون انتخــاب شــد.
در نهایــت امــا وزارت ورزش بــرای 
بدعــت  یــن  ا د  یجــا ا ز  ا گیــری  جلو
خطرنــاک، تصمیــم بــه ابطــال انتخابــات 
لبتــه  گرفــت. تصمیمــی مهــم کــه ا
منجــر بــه سلســله اتفاق هایــی شــده 
کــه همچنــان ادامــه دارد و وضعیــت 
ایــن رشــته خــاص را بــا مشــکل روبــه رو 

کــرده اســت.
 

تکلیف توافق با خلیلی چه 
شد؟

پــس از تصمیــم وزارت ورزش مبنــی 
بــر ابطــال انتخابــات، کار بــه جایــی 
رســید کــه مســعود خلیلــی بــه عنــوان 
رئیــس قانونــی فدراســیون، تهدیــد بــه 
کشــاندن ماجــرا بــه مراجــع بین المللــی 
کــرد. اقدامــی کــه واضــح بــود مشــکلات 
جــدی بــرای ایــن رشــته بــه وجــود آورده 

و حــق را بــه او مــی داد. بــه همیــن خاطــر 
ــه توافــق  ــور ب ــه نوعــی مجب هــم وزارت ب
بــا خلیلــی شــد. توافقــی کــه قــرار بــود 
در عیــن حفــظ شــأن وزارت ورزش بــه 
عنــوان نهــاد بالادســتی و متولــی اصلــی 
ورزش کشــور، انتخابــات ســوارکاری را 
بــا همــان ترکیــب قبلــی برگــزار کننــد تــا 
یــک بــار دیگــر خلیلــی انتخــاب شــود. 
تصمیمــی کــه باعــث می شــد تــا رئیــس 
ایــن فدراســیون هــم از خیــر شــکایت و 
بــردن اعتــراض بــه فدراســیون جهانــی 
بگــذرد. حــالا ســؤال اینجاســت کــه چــرا 
وزارت ورزش بــه همــان توافــق پایبنــد 
نیســت و تــا ایــن انــدازه در برگــزاری 
مجــدد مجمــع انتخاباتی تعلل می کند؟ 
تعییــن چنــد بــاره زمــان انتخابــات و لغــو 
آن، تصمیــم عجیبــی اســت کــه حــالا 
ــه  ــی هــم دســت ب ــا خلیل باعــث شــده ت
کار شــود و ایــن بــار بــا جمــع کــردن 
تعــداد قابــل توجهــی امضــا، درخواســت 
برکنــاری سرپرســت کنونــی فدراســیون 

را بــه وزارت ورزش ارســال کنــد.
 

درخواست یاران خلیلی برای 
برکناری سرپرست

روز گذشــته شــاهد آخرین قســمت این 
ماجــرای عجیــب و غریــب بودیــم کــه 
ــی مجمــع،  ــل توجهــی از اهال تعــداد قاب
بــا ارســال نامــه ای بــه وزارت ورزش، 
خواســتار برکنــاری حیــدری، سرپرســت 

کنونــی فدراســیون شــده اند.
اینطــور کــه شــنیده می شــود، 34 نفــر از 
اعضــای مجمــع فدراســیون ســوارکاری 
خواســتار عــزل حیــدری، سرپرســت 
ــه دلیــل اعــلام  فدراســیون ســوارکاری ب
نونــی تعویــق مجمــع عمومــی  غیرقا
فوق العــاده، عــزل ریاســت کمیته هــا و 
معاونت هــا بــدون تأییــد هیــأت رئیســه، 
نصــب اعضــای جدیــد در ریاســت 
کمیته هــا بــدون تأییــد هیــأت رئیســه و 
عــزل دبیــرکل ســابق و نصــب شــخص 
جدیــد بــدون مجــوز هیــأت رئیســه 

شــده اند.
در ایــن نامــه همچنیــن آمــده اســت 
د  ا مــو ف  خــلا ر  مذکــو ت  مــا ا قد ا
17 و بندهــای مــاده 23 اساســنامه 

ســت. ســیون های ورزشــی ا فدرا
 

پایان کار روشن است
رأی 45 نفــره خلیلــی در انتخابــات 

ــه امضــای  ــر کــه ب خردادمــاه، نامــه اخی
34 نفــر رســیده و اینکــه فدراســیون 
جهانــی همچنــان او را بــه عنــوان رئیــس 
یــن کشــمکش  می شناســد، پایــان ا
بی فایــده را در روشــن ترین حالــت 
ممکــن قــرار داده. ســئول نشــین ها 
هــم قطعــاً بــه همــه ایــن مــوارد واقفنــد 
و مشــخص نیســت کــه بــه چــه دلیــل 
یــک  ری  تــا برگــزا تــلاش می کننــد 
انتخابــات آبرومنــد و بی حاشــیه را بــه 

تعویــق بیندازنــد.
ایــن ماجــرا از ابتــدا بــرای یــک هــدف بــه 
راه افتــاد. اینکــه فدراســیون های دیگــر 
از خیــر چنیــن تصمیم هایــی گذشــته و 
ــا اســتفاده قانونــی از  ــد ب تصمیــم نگیرن
ــدون هماهنگــی و  ــارات مجمــع، ب اختی
اجــازه وزارت، دســت بــه برگزاری مجمع 
یــا انتخابــات بزننــد. پــس حــالا هــم 
بهتــر اســت وزارت بــه همیــن تصمیــم 
عبرت آمیــز بســنده کــرده و هرچــه 
ســریع تر این بازی کشــدار و بی نتیجه را 
تمــام کنــد. ماجرایــی کــه پایان آن چیزی 
جــز روســیاهی بــرای فدراســیون بــه جــا 
نگذاشــته و تمــام بافته هــای ماه هــای 

ــه خواهــد کــرد. ــر را پنب اخی

انعکاس اخبار ورزش ایران
7 منهای فوتبال

 zخبر

محسن آجرلو
روزنامه نگار

واکنش خلیلی به لغو 
انتخابات سوارکاری:

به دیوان عدالت 
اداری شکایت 

می کنیم
ن  سیو ا ر فد بق  سا ئیس  ر
سوارکاری نسبت به لغو مجدد 
انتخابات فدراسیون سوارکاری 
واکنش نشان داد و اعلام کرد که 
مسأله را از طریق دیوان عدالت 

اداری پیگیری خواهد کرد.
مسعود خلیلی در این باره گفت: 
»دوستان اعلام کرده اند به دلیل 
یین نامه،  مجمع لغو  زبینی آ با
می شود. در ابتدا درخواست 
که  ی  تجلسه ا ر صو می کنیم 
اعضای مجمع امضا کرده اند را 
رسانه ای کنند چرا که می توانیم 
ی  عضا ا ز  ا یک  هیچ  ییم  بگو
ستی  ا خو ر د چنین  مجمع 
نان  ز وزارت ورزش و جوا را ا
مه مذکور  یین نا ند. آ نداشته ا
به هر حال به تصویب مجمع 
عمومی فدراسیون سوارکاری 
رسیده است و جزو آیین نامه های 
جاری و قانونی است و باید قانون 

و مصوبات اجرا شوند.«
ن  سیو ا ر فد بق  سا ئیس  ر
سوارکاری به ماجرای توافق با 
وزارت ورزش هم اشاره کوچکی 
می  کند: »بنده هیچ ادعایی برای 
ریاست ندارم و در شرایطی به 
م  د ا د تن  نی  نو غیرقا حکمی 
که اعضای مجمع فدراسیون 
راضی  لف و نا ری مخا رکا ا سو
بودند اما به دلیل اینکه صلاح 
ورزش کشور را در نظر گرفتم، 
با تصمیم وزارت ورزش همراه 

شدم.«

36 کشور جواز حضور در 
پاریس را گرفته اند

ایران با تک سهمیه 
وارد لیست شد

تاکنون 36 کشور توانسته اند 
یس  ر پا لمپیک  ا ی  سهمیه ها
لطف  به  که  کنند  کسب  را 
نیز  ن  یرا ا ن،  رستمیا سهمیه 
ر گرفت.  ین فهرست قرا در ا
تاکنون در هفت رشته سوارکاری، 
ژیمناستیک، تیراندازی، فوتبال، 
بسکتبال، موج سواری و ترای 
اتلون توزیع سهمیه المپیک آغاز 
شده است که ایران نیز در حال 
حاضر در تیراندازی توانسته یک 
سهمیه بگیرد. بازی های المپیک 
21 مرداد  5 مرداد تا  پاریس 
14۰3 برگزار می شود و تا تیرماه 
انتخابی های المپیک در برخی 
نی  ز جمله دوومیدا رشته ها ا

ادامه دارد.
 

دست خالی رکابزنان 
ایران در قهرمانی 

آسیا
تیم دوچرخه سواری کوهستان 
ر  د ضعیفی  د  عملکر ن  ا یر ا
رقابت های قهرمانی آسیا داشت 
نست روی سکو برود.  و نتوا
ی  ر ا سو چرخه  و د ت  بقا مسا
کوهستان قهرمانی آسیا 2۰22 
به میزبانی کره جنوبی برگزار 
شد و ایران هیچ مدالی در این 
رقابت ها به دست نیاورد. بخش 
کوهستان با وجود اینکه کمتر به 
آن توجه شده اما باز هم امید به 
مدال در آن وجود داشت که در 
این دوره از مسابقات از لیست 
کشورهای مدال آور بیرون ماند. 
در دوره قبل مسابقات که در 
تایلند برگزار شده بود، فرانک 
پرتو آذر مدال برنز کراس 
کانتری را گرفته بود و در 
حالی که این دوره هم در 
تلاش بود که به مدال 
پنچری  ثر  ا بر   ، برسد
لاستیک دوچرخه اش 
ل  نس کسب مدا شا
را از دست داد. برای 
حضور در رقابت های 
قهرمانی آسیا شش 
رکابزن اعزام شدند 
به  م  که هیچ کدا

مدال نرسیدند.

 zنقل قول

سجادی: الناز رکابی در یکی از هتل های وزارت اقامت داشت!

فدراسیون ها بد عمل کنند، دوباره انجمن می شوند

اینطور که شنیده 
می شود، 34 
نفر از اعضای 
مجمع فدراسیون 
سوارکاری 
خواستار عزل 
حیدری، سرپرست 
فدراسیون 
سوارکاری به دلیل 
اعلام غیرقانونی 
تعویق مجمع 
فوق العاده، عزل 
ریاست کمیته ها و 
معاونت ها، نصب 
اعضای جدید در 
ریاست کمیته ها 
و عزل دبیرکل 
سابق و نصب 
شخص جدید 
بدون مجوز هیأت 
رئیسه شده اند

دست بالای خلیلی در ماجرای انتخابات سوارکاریدست بالای خلیلی در ماجرای انتخابات سوارکاری

تقــــــــــلای تقــــــــــلای بی نتیجــــــــهبی نتیجــــــــه

محمد پولادگر

شناسایی نخبه های المپیاد برای المپیک

محمــد پولادگــر در مراســم اختتامیــه ســومین دوره المپیاد اســتعدادهای 
برتــر کشــور به ضــرورت برگزاری این المپیاد برای شناســایی نخبه ها اشــاره 
کــرد. معــاون ورزش قهرمانــی وزارت ورزش گفــت: »مهم تریــن انگیــزه برای 
برگــزاری ایــن المپیــاد شناســایی نخبه های ورزشــی برای المپیک اســت که 
بــه صــورت ویــژه تولیــد فرایند جدید با قابلیت فرایند کمی و کیفی بیشــتر از 

دوره هــای قبلــی بــا نــام نظــام نخبه یابی طراحی شــده بود.«

محمدشروین اسبقیان:

از وزارت خارجه انتظار کمک ویژه داریم

رئیــس فدراســیون جانبــازان و معلولیــن دربــاره ویــزای تیــم ملــی والیبــال 
نشســته بــرای حضــور در رقابت  هــای قهرمانــی جهــان گفــت: »هنــوز ویزای 
ملی پوشان والیبال نشسته صادر نشده است و قرار بر این شد که از طریق 
ســفارت بوســنی در اســتانبول ویزای ملی پوشــان صادر شــود. ما انتظارمان 
ایــن اســت کــه وزارت امور خارجه در این خصوص، بــه قوی ترین تیم جهان 

کمــک ویــژه ای بکند.«

محمدحسین تقی زاده:

با آپارتاید ورزشی مواجهیم

محمد حسین تقی زاده، سرپرست دفتر امور بین الملل وزارت ورزش و جوانان 
صادر نشدن ویزا از سوی کشورهای مختلف را به دو بخش مسائلی فنی و 
سیاسی تقسیم می کند. او می گوید: »سفارت اسپانیا دلیل تأخیر صدور روادید 
کشتی گیران امید را به مسائل فنی مرتبط دانست، مانند بوسنی که به خاطر 
قطعی سامانه، با مشکلاتی برای صدور ویزا مواجه شدند؛ ضمن اینکه گاهی 
مسائل سیاسی دخیل می شود که از این به عنوان آپارتاید ورزشی یاد می کنیم.«

افتتاح آکادمی جودو فرصتی است برای 
پرسیدن چند سؤال از حمید سجادی 
درباره اتفاق های روز ورزش. یکی از 
موضوعات اصلی این روزها اضافه شدن 
تعداد فدراسیون هاست. ایران ورزشی 
چند روز قبل نقدی در این رابطه نوشت 
و تأکید کرد که در شرایط فعلی و با 
توجه به مشکلات عدیده ورزش، اضافه 
کردن تعداد فدراسیون ها ضرورتی 
ندارد؛ نکته ای که البته وزیر ورزش کاملاً 
مخالفش است. حمید سجادی در این 
رابطه می گوید: »سعی می کنیم با استفاده 

از ظرفیت های وزارت ورزش رشته هایی که 
در قالب انجمن یا کمیته در فدراسیون ها 
محدود شده اند را به فدراسیون تبدیل 
کنیم، البته اگر استانداردهای لازم را 
داشته باشند. ضمن اینکه خود من 
معتقدم باید تعداد فدراسیون ها را 
افزایش دهیم و این موضوع به پیشرفت 

ورزش ایران کمک می کند.«
سجادی در پاسخ به این سؤال که آیا 
برخی رشته های رزمی مانند موی تای 
به فدراسیون تبدیل  می شوند؟ ادامه 
می دهد: »قرار نیست همه رشته ها به 

فدراسیون تبدیل شوند. برخی رشته ها 
قرار است به انجمن مستقل تبدیل شوند 
و بعد از یک مدت کار کردن می توانند 
به فدراسیون تبدیل شوند. مدت زمان 
را هم وزارت ورزش تعیین می کند و 
شاخص هایی را هم مد نظر دارد. اگر 
رشته ای به فدراسیون تبدیل شد اما 
انتظارات را برآورده نکرد ممکن است 

مجدداً به انجمن تبدیل شود.«
وزیر ورزش و جوانان ایران درباره مجمع 
فدراسیون سوارکاری هم واکنش جالبی 
دارد: »وضعیت خاصی ندارد و سعی 

را  می کنیم در بهترین زمان مجمع 
برگزار کنیم. کاملاً به فدراسیون های 
سرپرست دار اشراف دارم. بنده چهار 
سال معاون وزارت بودم و باید به همراه 
آقای پولادگر از تجربیات استفاده کنیم تا 
بهترین مجمع برگزار شود. ضمن اینکه 
هر روز در حال رصد این فدراسیون های 
سرپرست دار هستیم و مشکلی وجود 
ندارد.« سجادی درباره موضوع دیدارش 
با الناز رکابی هم حرف های عجیبی می زند: 
»ایشان خودشان علاقه مند بودند با بنده 
خیلی زود حرف بزنند. او سه بامداد رسید 

و در یکی از هتل های ورزشی تحت پوشش 
وزارت ورزش و کمیته اقامت داشتند. چند 
دیدار هم با مسئولان و افراد دیگر انجام 
دادند. حتی ایشان قبل از اینکه به وزارت 
ورزش بیایند، با آقای توماس باخ دیدار 
داشتند. او به عنوان نخستین ورزشکار 
ایرانی در تاریخ که به المپیک نرسیده 
است، با توماس باخ دیدار داشت که 
جای افتخار است. آقای باخ سؤالاتی را 
از ایشان پرسیده بودند چون معاندین 
اطلاعات غلطی به او داده بودند که گویا 
وضعیت ایشان در کشور بسیار بد است.«

 zگزارش
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